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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #3
Onsdag 15 juli 2020, 17:03
å Zoom

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Mötet öppnas klockan 19:26 av Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir.

1.2 Val av mötesordförande

Mötet väljer Yrsa Rós Þórisdóttir till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Mötet väljer Victoria Skeppland Hole till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Yrsa Rós Þórisdóttir
Tarik Rezagic
Martin Tran
Victoria Skeppland Hole
Andrea Horsma
You Gustafsson
Cassandra Mannila

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst. Trots att Ledamot You Gustafsson ansluter Zoom-
mötet nästan en halvtimme efter avtalad tid, beslutar Ordförande Yrsa Rós
Þórisdóttir att inte öppna mötet förens alla är närvarande, då You har varit
i tvättstugan och belönas istället med vuxenpoäng.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar sker.

Justeras:

Tarik Rezagic

1 Justeras:

Cassandra Mannila
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1.7 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir frågar mötet om det är någon som vill ju-
stera protokollet. Både Vice Ordförande Tarik Rezagic samt Ledamot Cas-
sandra Mannila vill ta på sig detta ansvaret.

Mötet väljer Tarik Rezagic och Cassandra Mannila till justeringspersoner,
justeringsdatumet sätts till 29e juli, två veckor efter mötets datum.

2 Föregående protokoll

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir summerar de viktigaste punkterna från fö-
regående protokoll. Det diskuterades bland annat Styrelsens uppgifter under
mottagningen samt Ettans guide och även information kring höstterminen i
samband med den pågående Coronapandemin.

3 Uppdateringar & månadsrapporter

Vice Ordförande Tarik Rezagic har läst igenom månadsrapporter från sek-
tionens nämnder. På grund av Covid-19 har sektionens verksamhet lagts på
is större delar av våren, och nämnderna har inte kunnat annordna sina eve-
nemang som vanligt.

Sekreterare Victoria Skeppland Hole har skrivit protokoll, dessa ska nu fin-
nas både på hemsidan och i den gemensamma Dropboxen.

Kassör Martin Tran kan meddela att sektionen har fått pengar från både
Philips och AstraZeneca. Detta är både bidrag i samband med Corona och
även tillbakabetalningar från MedTech evening.

Kommunikationsansvarig Andrea Horsma har skickat ut månadsbrev till sek-
tionens medlemmar samt gjort ändringar i reglementet som röstades igenom
på SM.

Ledamot med JML-ansvar You Gustafsson har börjat skriva på Ettans Gui-
de.

Ledamot Cassandra Mannila har hämtat styrelsekläder och börjat sin karriär
som Styrelsens nya vloggare, håll utkik!

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir har haft fullt upp med ordförandemejlen
och fixat med accesser till skolans lokaler. Hon har även behövt påminna

Justeras:

Tarik Rezagic

2 Justeras:

Cassandra Mannila
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Ordförande för Konglig Elektrosektionen att styrelserna måste ha ett möte
innan mottagningen.

4 Diskussion & beslutspunkter

4.1 THS-mejl för Webmaster

Fram tills nu har sektionens Webmaster inte haft något eget inlogg till hem-
sidan och heller ingen egen mejl, vilket inte är rimligt då i princip alla andra
nämnder har sådana. Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir har nu sätt till att
Webmastern ska få en egen THS-mejladress samt inlogg till hemsidan.

4.2 Psykisk ohälsa

KTH erbjuder tuffa studier och enligt bland annat JMLs enkäter om psykisk
hälsa är det många som mår psykiskt dåligt under studietiden av olika anled-
ningar. KTH erbjuder hjälp och rådgivning genom Studenthälsan, som är ett
gratis erbjudande till studenter som har behov för extra stöd i kampen mot
psykisk ohälsa. På bakgrund av detta har ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir
kontaktats av ett företag som kallar sig Brave, en vårdgivare inom psykologi
som vill hjälpa studenter som behöver professionell rådgivning om psykisk
hälsa. Styrelsen anser emellertid att det redan finns ett sådant erbjudande
genom Studenthälsan och det finns därför inget ytterligare behov för att in-
gå ett samarbete med Brave. Å andra sidan är det viktigt att ta upp detta
ämnet och Styrelsen kommer tillsammans med JML att lägga ett ännu större
fokus på detta området och se till att sektionens medlemmar vet vart man
kan söka hjälp om man behöver det.

4.3 Hackathon

KTH innovation har mejlat Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir att företaget
Jiropro vill anordna ett Hackathon, en tävling för sektionens medlemmar där
man ska programmera en applikation som ska hjälpa en åldrande befolkning.
Styrelsen tycker att detta verkar som ett roligt och intressant evenemang,
Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir kommer att kontakta NLG och Konglig
Elektrosektionen för att planera tävlingen ytterligare.

4.4 Mottagning (Bogesund)

Styrelsen kommer, som tidigare år, att hålla en station vid Bogesund till-
sammans med styrelsen för Konglig Elektrosektionen, det diskuteras bland
annat om äggkastning ska vara en del av aktiviteten. Utmaningen detta året
blir att göra stationen Coronasäker för alla som deltar, Styrelsen är beredda
att investera i både handskar och handsprit.

Justeras:

Tarik Rezagic

3 Justeras:

Cassandra Mannila
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4.5 Kommunikationsplattform

Ett företag som erbjuder en kommunikationsplattform för föreningar har
kontaktat Styrelsen. Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir anser att det inte finns
något behov för att ingå ett sådant samarbete då sektionen redan har ett
antal olika hjälpmedel för att nå ut med information till sektionens medlem-
mar, samtliga i Styrelsen håller med henne.

4.6 Information för sektionsmedlemmar

Ledamot Cassandra Mannila tycker att sektionens medlemmar bör informe-
ras via sociala medier vad som gäller angående studier till hösten. Årskurs 1
och 4 kommer att prioriteras samt internationella, dessa kommer till största
del att få sin undervisning i fysiska former på Campus. Övriga måste ställa in
sig på distansstudier. Tentorna kommer att hållas på alternativa plattformar
åtminstone under studieperiod 1.

5 Övriga frågor

Kassör Martin Tran har fått fakturor från Konglig Elektrosektionen angå-
ende sektionsbilen. Det handlar om en större summa pengar som påstås
vara omkostnader och reparation. Han kommer att ta kontakt med Konglig
Elektrosektionen samt Mulle Meck.

6 Nästkommande möte

Styrelsen väntar på inbjudan från styrelsen för Konglig Elektrosektionen om
ett gemensamt möte där det bland annat ska diskuteras styrelsernas station
under mottagningseventet Bogesund.

7 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir avslutar mötet klockan 20:35.

Vid protokollet Justeras

Victoria Skeppland Hole
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Yrsa Rós Þórisdóttir
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Tarik Rezagic

4 Justeras:

Cassandra Mannila
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